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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Zasedání zastupitelstva obce se konají každou druhou středu v měsíci od 18:00 hodin. V případě, že je třeba řešit neodkladnou 
záležitost, svolá starosta zasedání mimořádné. V případě, že daný měsíc nejsou žádné body k řešení, může zastupitelstvo odvolat.

V uplynulých 10 letech se konalo celkem 142 zasedání zastupitelstva obce. Z toho 116 řádných, 24 mimořádných, 2 ustavující schůze 
a 4x bylo zastupitelstvo odvoláno.

Rozpis
ÚNOR 2017 – DUBEN 2017

8. 2. 2017 Vlkaneč, obecní úřad
8. 3. 2017 Kozohlody, sál Obecního domu

12. 4. 2017 Přibyslavice, sál místního pohostinství

ZPRÁVY Z OBCE
Zpravodaj slaví 10 let 
Vážení čtenáři, 
letos Vám přinášíme desátý ročník Zpravodaje obce Vlkaneč. V lednu roku 2008 se Vám do rukou dostal jeho první výtisk, kde 
jste se mohli dočíst o dění v obci za rok 2007. Od té doby se pravidelně každé čtvrtletí dočítáte, co se ve Vašem okolí děje. Přináší-
me Vám zprávy o kulturních a sportovních akcích, práci místních spolků, naší základní a mateřské škole, o zasedáních obecního 
zastupitelstva a o tom, co obec plánuje či realizuje. Mohli jste zde najít různé inzerce, rubriky a jiné zajímavosti. Snažili jsme se 
po celou dobu, aby byl pro Vás Zpravodaj zajímavý a přínosný. A budeme se snažit i nadále. Ve všech čtyřech číslech letošního 
roku Vám přineseme informace ve formě různých bilancí za uplynulých 10 let. Je občas dobré se zastavit a ohlédnout se.

Chtěla bych také touto cestou poděkovat všem, 
kdo se na „našem“ Zpravodaji pravidelně podí-
lejí. Jejich jména si můžete přečíst na každém 
výtisku na poslední straně v malém okénku 
úplně dole. Dost možná, že toto okénko mno-
zí přehlédnou, je nevýrazné, a tak už ho nikdo 
ani nečte. Dnes udělám výjimku, umístím toto 
okénko i na titulní stranu, abyste měli možnost 
si jej dobře přečíst.

Jsou to lidé, kteří bez nároku na honorář pravidelně věnují, či věnovali, kousek svého volného času Vám. „Člověk pravidelně 
sepíše informace, které by pro ostatní mohly být zajímavé a pravidelně je odesílá, aby se dostaly na stránky novin.“ Proč opakuji 
slovo „pravidelně“? Toto slovo znamená určitý závazek, který člověk má a musí jej splnit. Ne proto, že mu to někdo nařídil, ale 
protože chce. Chce pro ty druhé něco udělat a to není v dnešní uspěchané době běžné.

Poděkování patří i těm, kteří přispívají do našich listů občasně. Jejich články jsou dobrým kořením Zpravodaje.

Na závěr bych Vám a Vašim blízkým chtěla popřát do nového roku hodně zdraví, lásky, spokojenosti a pohody.

Bohumila Semrádová

Za SDH Přibyslavice Václav Venclák (do roku 2015 Marcela Němcová),
za SDH Kozohlody František Klečák (do roku 2016 Hana Mazalová),
za SPOZ Marcela Formánková (do roku 2013 Marie Svitáková),
za ZŠ a MŠ Vlkaneč Marcela Formánková, 
za SDH Vlkaneč Michaela Časarová, 
za TJ Sokol Vlkaneč Martina Nováková, 
za MS Diana Vladimír Burian (do roku 2014 Jiří Volenec ml.), 
za ČSCH Vlkaneč Josef Rejnek.

Svoz komunálního odpadu (popelnic) je zajišťován v období od 1.1. 2017 do 31.12. 2017 vždy každou sudou středu.
Svoz bio odpadu (hnědých popelnic) je zajišťován v období od 1.4. 2017 do 30.11. 2017 vždy každou lichou středu.

Svoz komunálního a bio odpadu v roce 2017
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Obecní úřad ve Vlkanči upozorňuje občany, že probíhá vybírání poplatků za odvoz komunálního odpadu (popelnic). Saz-
ba poplatků pro občany s trvalým pobytem je 500,- Kč/osobu. Sazba poplatku pro fyzickou osobu, která má ve vlastnictví 
stavbu určenou nebo sloužící k individuální rekreaci, ve které není hlášena k trvalému pobytu žádná fyzická osoba, činí 

900,- Kč/objekt. 

Dále se na OÚ vybírají poplatky ze psů. Za jednoho psa je stanoven poplatek ve výši 100,- Kč/rok, za druhého a každého 
dalšího psa poplatek ve výši 200,- Kč/rok.

Poplatky jsou splatné do konce března 2017.

POPLATKY

PŘEHLED INVESTIČNÍCH AKCÍ A OPRAV ZA ROK 2016
Níže uvádíme seznam akcí, které byly v plánu pro rok 2016, vč. komentáře o jejich plnění. 

-  Oprava komunikace ve Vlkanči u nádraží (Akce byla dokončena).
-  Odbahnění rybníku ve Vlkanči u pošty (Práce byly započaty na sklonku roku 2016, předpokládané dokončení je do   
 31.3.2017).
-  Úprava vstupu do ZŠ Vlkaneč, nové oplocení (Akce byla dokončena).
-  Výměna 3ks balkónových a vchodových dveří v MŠ Vlkaneč (Akce byla dokončena).
-  Rozparcelování obecních pozemků ve Vlkanči za tratí ČD u rybníku „Kovařák“ (Geometrický plán byl vypracován, návrh   
 na vklad parcel do katastru nemovitostí bude proveden začátkem února2017).
-  Odbahnění rybníku v Kozohlodech na návsi (Práce byly započaty na sklonku roku 2016, předpokládané dokončení je do  
 30.4.2017.)
-  Oprava komunikace na Malé Straně v Kozohlodech (Akce byla dokončena).
-  Oprava stodoly Obecního domu v Kozohlodech (Práce byly provedeny v dohodnutém rozsahu). 
-  Výměna střešní krytiny na budově obchodu v Přibyslavicích (Akce byla dokončena).
-  Úprava prostranství kolem pomníku v Přibyslavicích (Byl zpracován návrh, realizace byla přesunuta na jaro roku 2017).

Minulý rok byl na plnění plánovaných akcí velmi úspěšný, podařilo se zrealizovat nebo alespoň rozpracovat vše, co si obec 
dala do plánu. 

PLÁNOVANÉ INVESTIČNÍ AKCE A OPRAVY NA ROK 2017
Od září roku 2016 byl sestavován a projednáván plán akcí na rok 2017 a na zastupitelstvu dne 12.10.2016 byl schválen. 
Předpokládané finanční náklady byly začleněny do rozpočtu obce na tento rok.

 Oprava fasády obecní budovy knihovna/obchod v Přibyslavicích 50.000,-Kč
 Zřízení příjezdové komunikace a chodníku ke hřbitovu v Kozohlodech 300.000,-Kč
 Oprava střechy a fasády hasičské zbrojnice v Kozohlodech 200.000,-Kč
 Výměna otopné soustavy na OÚ ve Vlkanči 100.000,-Kč
 Oprava komunikace za tratí p. č. 839/1 ve Vlkanči (pokud obec obdrží dotaci) 500.000,-Kč
 Příspěvek na opravu fasády kostela ve Vlkanči (pokud bude farnost realizovat) 100.000,-Kč
 Zasíťování stavebních parcel ve Vlkanči 1.200.000,-Kč
 Celkem 2 450 000,-Kč

Příspěvky na fasády kostelů budou poskytnuty všem třem obcím v letech, kdy je bude farnost realizovat.

Domovní čistírny odpadních vod v obci Přibyslavice
V listopadu 2016 se obec rozhodla reagovat na výzvu, kterou vyhlásilo Ministerstvo životního prostředí prostřednictvím 
Státního fondu životního prostředí ČR. Výzva je zaměřena na podporu realizace soustav individuálních čistíren odpad-
ních vod pro budovy využívané k trvalému rodinnému bydlení (rodinné domy) v oblastech, kde není z technického či 
ekonomického hlediska možné připojit nemovitost ke stokové síti zakončené ČOV. 

Tato výzva byla jako na míru šitá pro obec Přibyslavice, kde stále není vyřešeno odkanalizování nemovitostí. Na mimo-
řádném zastupitelstvu dne 28. 11. 2016 bylo schváleno podání žádosti o dotaci a zadání vypracování potřebné doku-
mentace. 

Žádost byla podána a na začátku jara bychom se měli dozvědět, zda obec dotaci obdrží. V dalších číslech Zpravodaje Vás 
budeme opět informovat. 
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(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis ze 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 12. 10. 2016 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav,  Semrádová Bohumila, Volenec Jiří 
Omluvení zastupitelé: Špalek Vincent, Zelená Marie 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 2
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít kupní smlouvu s panem V. na část obecního pozemku p. č. 610/4 v k.ú. Přibyslavice (50m2).
- Uzavřít smlouvy s městem G. Jeníkov, které se týkají zajištění sběru prostřednictvím sběrného dvora a zajištění likvidace odpadů   
 prostřednictvím kompostárny
- Provést inventury obecního majetku za r. 2016. Termín do 31.1.2017.
- Uzavřít SoD se zhotovitelem akce „Obnova rybníku v Kozohlodech“ dle výběrového řízení.
- Projednat s firmou Zednictví Šemík cenovou nabídku na provedení přístřešku u Obecního domu v Kozohlodech.
- Podat žádost na VHS Vrchlice Maleč o spolufinancování inženýrských sítí (vodovodu a kanalizace) k novým parcelám za drahou směrem  
 na Novou Ves.

Zápis ze 13. (mimořádné) schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 21. 10. 2016 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít SoD se zhotovitelem akce „Vodní nádrž v obci Vlkaneč – odbahnění“ dle výběrového řízení.

Zápis ze 14. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 9. 11. 2016 v Kozohlodech 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Vo-
lenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 13
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Zveřejnit záměr obce na prodej části obecního pozemku p. č. 656 v k.ú. Přibyslavice (1200m2).
- Výběr vítězné varianty úpravy památníku v Přibyslavicích.
- Zveřejnit záměr obce na pronájem rybníku Pálov.
- Vyplatit SDH Kozohlody 500,- Kč na rozsvícení vánočního stromu.
- Vyplatit SDH Přibyslavice 500,- Kč na rozsvícení vánočního stromu.
- Zveřejnit záměr obce na pronájem pozemku pod budovou sportovních kabin.

Zápis z 15. schůze mimořádného zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 28. 11. 2016 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít s TJ Sokol Vlkaneč smlouvu na pronájem pozemku p. č. 206 v k.ú. Vlkaneč pod budovou sportovních kabin za symbolickou cenu 
 1,-Kč /rok na dobu neurčitou. 
- Podání žádosti o dotaci pro realizaci soustav individuálních čistíren odpadních vod pro budovy využívané k trvalému rodinnému 
 bydlení (rodinné domy) v obci Přibyslavice.
- Zadání projekčních prací pro podání žádosti a případnou realizaci soustav individuálních čistíren odpadních vod pro budovy 
 využívané k trvalému rodinnému bydlení (rodinné domy) v obci Přibyslavice.

Zápis ze 16. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 14. 12. 2016 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav,  Zelená Marie, Volenec Jiří 
Omluvení zastupitelé: Špalek Vincent, Kořínek Bohuslav, Semrádová Bohumila, Klaus Josef 
Zapisovatel: Zelená Marie 
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
-  Podepsat veškerou dokumentaci a předat ji na pozemkový úřad (v souvislosti s KPÚ Šebestěnice).
-  Uzavřít smlouvu s MS Diana Vlkaneč.
-  Provést likvidaci majetku.
-  Vyplatit dar ve výši 5.000,- Kč pro Městskou nemocnici Čáslav.

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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-  Vyplatit částku ve výši 500,- Kč ČSCH Vlkaneč.
-  Podat žádost na VHS Vrchlice Maleč o vklad majetku obce Vlkaneč do a.s. (kanalizace a ČOV).
-  Zaslat souhlasné stanovisko na LD Chraňbož.
-  Podepsat s firmou ČEZ smlouvu o dodávce elektřiny na další 2 roky.
- Zveřejnění záměru na prodej p. č. 1315/3 a stp. č. 196 v k.ú. Vlkaneč.
-  Vyplatit 500,- Kč TJ Sokol Vlkaneč.

Zápis ze 17. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 30. 12. 2016 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Volenec Jiří, 
Zelená Marie 
Zapisovatel: Bohumila Semrádová 
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Podepsat dodatek č.1 ke kupní smlouvě uzavřené dne 21. 3. 2006 na prodej ČOV Vlkaneč vč. pozemků p. č. 1315/3 (ostatní plocha) 
 a st. p. č. 196 (zastavěná plocha a nádvoří) v k.ú. Vlkaneč.

(Bohumila Semrádová a Marie Zelená)

Milí občané, jsou za námi nejkrásnější dny v roce a jsme opět na začátku nového roku 2017. Za uplynulé tři měsíce jsme 
písemně blahopřáli: p. Bačkalovi J., p. Bártové H., p. Tiché L., p. Zelené M., p. Hazukové S., p. Zikmundovi K.

Osobně jsme blahopřáli: p. Pavlasové M., p. Burešovi L., p. Rybníčkové D., p. Haukemu A., p. Nigrínové L.

Dne 6. 11. jsme přivítali mezi nás nové občánky: Elišku Havlínovou, Toníčka Bayera, Sophinku Volencovou, Matěje 
Sobotku a Mirečka Mládka. Dětem i jejich rodičům přejeme mnoho štěstí, zdraví a radosti.

Všem jubilantům a Vám všem ostatním přeji do nového roku pevné zdraví, úspěch a pohodu v osobním i pracovním životě. 
Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

NAŠI OSLAVENCI

Bureš Ladislav
75 let

Hauke Antonín
75 let

Nigrínová Ludmila
nejstarší občanka Přibyslavic 87 let

Dáša Rybníčková
70 let

Noví občánci - zleva Sophia Volencová, Antonín Bayer, Eliška Havlínová Noví občánci - zleva Matěj Sobotka a Miroslav Mládek        
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Žáci ze ZŠ v pondělí 10.10. vyjeli do Du-
síkova divadla v Čáslavi na představení 
„Pipi Dlouhá punčocha“. Mezi dospělá-
ky není snad nikdo, kdo by neznal Pipi, 
tu zrzavou, pihatou holku a její neuvěři-
telná dobrodružství, která sepsala As-
trid Lindgrenová. V dnešní době plné 
počítačových her a jejich až absurd-
ních, neromantických hrdinů jsou dob-
rodružství Pipi trochu úsměvná. Na dru-
hé straně bychom měli mít trpělivost, 
ukazovat dětem hrdiny, jejichž zbraní je 
chytrost a fantazie. Toho má Pipi na roz-
dávání. Dostali jsme se s ní až do cirku-
su. Během poutavého dobrodružství 
všichni diváci Pipi povzbuzovali a užili si 
spoustu legrace s jejími kamarády, opi-
čákem panem Nilsnem, s pány policajty 
i lupiči. Na dětech bylo vidět, že i v 
dnešní době má pro ně Pipi své kouzlo, 
dokáže na všechny přenést svoji pozi-
tivní energii. 

Ve čtvrtek 13.10. byli žáci ZŠ pozváni do 
„Dýňového světa“ na statek k Pipkům 
do Nové Vsi. Ráno jsme vyrazili pěšky a 
cestou jsme si povídali o podzimu a pří-
rodě. Pozorovali jsme pasoucí se srnky 
a cesta nám rychle ubíhala. Manželé 
Pipkovi nás mile přivítali a zavedli nás 
do stodoly, ve které byly vystaveny hro-
mady různých druhů dýní. Vyprávěli 
nám o jejich pěstování, čím se od sebe 
liší, které jsou okrasné a které se jedí. 
Odpovídali ochotně dětem na všetečné 
otázky. Ochutnali jsme dýni, která se jí 
syrová a byla slaďoučká jako mrkev. 
Všem nám moc chutnala. Počasí bylo 
opravdu sychravé, ale dětem nevadil 
ani drobný déšť. Všechny atrakce si vy-
zkoušely a zahřát jsme se mohli v pro-
storách občerstvení teplým čajem nebo 
výbornou dýňovou polévkou. Zážitkem 
byla pro všechny „strašidelná sýpka“, 
kde na nás čekali vyřezávané strašidel-
né dýně a létající duchové. Děti si zde 
mohly prohlédnout i domácí zvířata – 
prase, tele a ovce. Nakonec jsme si 
mohli nakoupit i dýně domů. Zpáteční 
cesta vlakem byla plná veselých zážit-
ků. Dýňový svět byl opět úžasný a per-
fektně připravený. Pipkům patří velký 

ZŠ a MŠ VLKANEČ (Základní škola a Mateřská škola)

Na podzim se konalo mnoho tradičních akcí spojených převážně s adventem. V MŠ se jednou za 14 dní konal den 
otevřených dveří, který je určen pro rodiče s dětmi mladšími 3 let, vždy od 16 hod. – 17 hod. Dne 6. října navštívilo 
mateřskou školu maňáskové divadlo s představením „Linda a její svět“ zaměřeném na povídání o rodině a  25.10. se 
děti pobavily při pohádce „Jak Martin s Barborou vařili povidla“.

dík od všech žáků i dospělých. Na tento 
den jsme navázali 31. 10. Dopoledne 
jsme vyřezávali dýně. Pak jsme dýněmi 
a halloweenskými lampiony vyzdobili 
zahradu před školou. Večer jsme se 
společně báli na „průvodu strašidel-
ných světýlek“. Všichni si s sebou při-
nesli různá světýlka, ať už lampióny 
nebo vyřezávané dýně. Na úvod jsme si 
poslechli několik strašidelných básni-
ček a pak jsme si společně zazpívali o 
strašidýlku Emílkovi. Počasí nám přálo a 
my jsme společně vypustili halloween-
ské lampiony. V průvodu se objevila 
různá světýlka a také malá strašidla. 
Před školou nám ještě celý týden svítily 
halloweenské dýně, které si děti samy 
vyrobily.

3. listopadu všichni žáci navštívili dět-
ské představení „Ahoj světe“,ve kterém 
vystoupily Eva Hrušková a Jana Hruško-
vá s poezií Jiřího Žáčka. Úvodní báseň 
Ahoj moře byla zároveň průvodcem ce-
lou zeměkoulí, naším světem. Děti spo-
lupracovaly v hledišti i na jevišti, zatan-
covaly si i zazpívaly. Představení bylo 
rytmické, veselé ale i poučné.

21. 11. jsme viděli v divadle v Čáslavi ly-
rický pohádkový příběh „Panna a ne-
tvor“ o kráse, proměně a lásce, která má 
moc učinit zázrak. Velmi na nás zapůso-
bil celý příběh.

Děti v MŠ navštívily 7.11. divadlo Úsměv 
s představením „O cukrářce Barborce“ a 
22.11. měly připravený naučný pořad o 
zvířátkách „Zvířata v zoo“.

V neděli 27.11. jsme přivítali adventní 
čas rozsvícením vánočního stromu na 
návsi. 

Žáci ze ZŠ vyrobili vločky a vánoční 
stromek jimi ozdobili. Děti z MŠ i ZŠ vy-
stoupily s krátkým programem. Zpěv 
koled byl za doprovodu živé hudby, na-
šich hudebníků p.Ladislava Löwyho a 
jeho syna Radka. Všichni jsme si s nimi 
zazpívali krásné vánoční koledy. Potom 
se stromeček slavnostně rozzářil a čas 
adventu nastal.

V pondělí 5. 12. navštívil děti v MŠ i ZŠ 
„Mikuláš a čert“. Všichni za svou píli a 
svědomitost dostali svou „mikulášskou 
nadílku“. Nikdo se nebál a všichni měli 
radost, že na ně Mikuláš a čert nezapo-
mněl.

V MŠ se konala 8.12. „Vánoční dřevíčko-
vá dílna“, ve které malé děti pracovaly 
se dřevem, poznávaly nové nástroje a 
hotové výrobky si každé odneslo domů.

V pondělí 19. 12. se konalo předvánoční 
posezení s rodiči a dětmi v MŠ. Všichni 
rádi poseděli a popovídali si, nechyběly 

Děti z naší školy
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ani koledy a největší radost měly samo-
zřejmě děti. 
Zastavit se v předvánočním shonu a užít si 
milého setkání se svými nejbližšími je urči-
tě velmi příjemné. Vánoční besídka tako-
vou příležitostí je, konala se čtvrtou ad-
ventní neděli. Se svým vánočně laděným 
programem potěšily děti z MŠ i ZŠ všech-
ny přítomné. Program byl složen z básni-
ček, koled a veselého tancování. Potěšily 
tanečky dětí z MŠ i „tanec princezen a san-
ta clausů“ od děvčat ze ZŠ. Tento krásný 
dárek nadělily všechny děti svým rodi-
čům, ti je odměnili vřelým potleskem, a 
málokteré oko zůstalo suché. Dětem se 
tak podařilo svým nejbližším předat ra-
dost a vytvořit vánoční náladu – přátel-

skou, příjemnou a veselou. Bylo znát, s ja-
kou chutí si vystoupení připravily zvláště 
při závěrečném společném tanci. Vždyť 
právě ony dávají Vánocům to největší 
kouzlo. Poděkování patří všem, kteří se na 
přípravě podíleli a hlavně našim šikovným 
dětem.

V úterý 20.12. žáci ZŠ viděli filmové před-
stavení Kniha džunglí - 3D v kině v Čáslavi. 
Mauglí je vychován vlčí smečkou, ale hro-
zivý tygr Šér Chán chce zničit vše a Mauglí 
cítí, že není již v džungli vítán. Děti s ním 
prožívají jeho dobrodružnou cestu plnou 
poznání, aby s ním zjistili tajemství pře-
krásného, leč smrtonosného Rudého kvě-
tu – ohně. Film se nám všem líbil.

Žáci ZŠ byli pozváni také do kostela ve Vl-
kanči, kde ozdobili vánoční stromek a za-
zpívali koledy.

V ZŠ jsme se rozloučili se starým rokem ve 
čtvrtek  22.12. besídkou ve třídě s připo-
menutím vánočních zvyků. Pod stromeč-
kem našli všichni dárek od svých kamará-
dů a radost a smích zněl celou školou. 

Do nového roku 2017 bych chtěla popřát 
nám všem hodně štěstí, zdraví, úspěchů a 
vzájemného porozumění. Ať nás celým 
rokem provází radost a smích našich dětí. 

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ A OBČANSKÝCH SDRUŽENÍ

Zájezd do plzeňského pivovaru
15. 10. 2016 jsme pořádali plánovaný zájezd do plzeňského pivovaru 
Pilsner Urqell. Byl poměrně krásný podzimní den, ale hodně míst v au-
tobuse zůstalo neobsazených. Byla to velká škoda, protože se výlet 
opravdu vydařil. Prohlídka pivovaru byla velmi zajímavá, seznámili 
jsme se s tradiční technologií výroby piva, historií pivovaru i moderní-
mi trendy. Po skončení jsme se odebrali do stylové restaurace „Na Spil-
ce“, kde jsme ochutnali místní speciality a hlavně výborné plzeňské 
pivo.

Výroční valná hromada
10. 11. 2016 jsme se sešli na výroční valné hromadě SDH Vlkaneč v 
myslivecké klubovně Diana. Starosta sboru zhodnotil celý uplynulý rok 
a byli jsme seznámeni i s finanční zprávou. Myslím, že aktivita většiny 

SDH VLKANEČ

členů SDH byla velmi prospěšná nejen pro spolek, ale i pro celou obec. 
Do našeho sboru si podal žádost pan Michal Cempírek a byl jednomy-
slně přijat.

Plán akcí na příští rok
• Maškarní ples v místním pohostinství, hraje kapela No Body - 11. 3. 2017
• Okrsková soutěž
• 125 let trvání spolku 
• Pouťový taneční parket na místním hřišti - červenec 2017
• Posvícenská taneční zábava se nebude pro opakovanou malou účast konat.

Mnoho úspěchů v novém roce přeje SDH Vlkaneč.

Michaela Časarová, Vlkaneč

Zájezd do sklípku
V sobotu 1.října jsme uspořádali zájezd do sklípku do Čejkovic. Cestou 
jsme se stavili v Jihlavě, kde jsme si prohlédli místní šatlavu. Byla to za-
jímavá prohlídka věznice z 19. století, kde jsme mohli vidět, jak se dříve 
trestalo a vynucovalo přiznání obviněných. Po prohlídce jsme pokračo-
vali do sklípku, kde jsme strávili příjemný večer při ochutnávce morav-
ských vín.

Výlov Návesního rybníka
Další sobotu jsme provedli výlov Návesního rybníku. Z důvodu jeho 
plánovaného odbahnění, bylo nutné přemístit všechny ryby do jiného 
rybníku, kde přečkají, než budou moci vrátit se zpět.

Posvícenská taneční zábava
V sobotu 22.října jsme uspořádali tradiční posvícenskou taneční zába-
vu. Hrála skupina Universum. Letos jsme opět připravili malou tombo-
lu, tři hodnotné ceny, s losováním o půlnoční přestávce.

Výroční valná hromada
V pátek 25.listopadu 2016 se konala výroční valná hromada našeho 
sboru, na které byla zhodnocena činnost za uplynulé období a připra-
ven plán na příští rok. Bylo též některým členům předáno ocenění za 
věrnost a dlouholetou činnost v našem sboru.

SDH KOZOHLODY

Slavnostní rozsvícení vánočního stromu
V sobotu 26. istopadu 2016 členové našeho sboru opět postavili 
vánoční strom a zajistili jeho slavnostní rozsvícení. Začátek pro-
gramu byl naplánován na 18. hodinu a celý jej uváděl p. Jaroslav 
Červinka. Po přivítání přítomných předal slovo panu faráři Petru 
Tobkovi, který ve svém proslovu nastínil ten pravý smysl Vánoc a 
pozval přítomné na bohoslužby, které se uskuteční o vánočních 
svátcích. Dále pak vystoupily děti z Kozohlod, které přednesly 
básničky s vánoční tématikou, hudební skupina Rolnička zahrála 
a její zpěvačky zazpívaly několik známých koled. Své umění v re-
citování opět předvedli naši hasiči a letos mezi nimi i jedna ha-

Hasiči připravili vánoční strom na jeho slavnostní rozsvícení
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sička. Pro zahřátí se podávalo svařené víno a cukroví. Prostran-
ství okolo stromu bylo plné lidí, kteří tak společně přišli zahájit 
adventní čas. Na závěr jsme si společně zazpívali píseň „Vánoce, 
Vánoce přicházejí“.

Předvánoční procházka
V sobotu 17. prosince jsme uspořádali předvánoční procházku. 
Trasa procházky vedla lesní cestou do Přibyslavic, kde jsme na-
vštívili vánoční koncert v místním kostele. Po skončení koncertu 
jsme se vydali zpět do Kozohlod, kde na nás v Obecním domě 
čekalo malé pohoštění. Procházky se zúčastnilo 21 turistů a 
všem se líbila.

Silvestrovské posezení
Poslední letošní akcí našeho sboru bylo tradiční rozloučení se starým 
rokem a přivítání roku nového. Uskutečnilo se v Obecním domě, hrála 
živá hudba a všichni jsme se skvěle bavili do ranních hodin.

Plánované akce
11. 2. 2017 Hasičský ples, hraje Universum. 
4. 3. 2017 Oslava MDŽ. 
Na obě tyto akce jste srdečně zváni.

Členové SDH Kozohlody přejí všem občanům hodně štěstí, zdraví 
a spokojenosti v roce 2017.

František Klečák, Kozohlody

Výroční valná hromada
Dne 18. listopadu se konala výroční hromada hasičů za přítomnosti 
hostů z hasičského sboru Šebestěnice, Kozohlody a Bratčice. Za 
obecní úřad se zúčastnila místostarostka p. Zelená. Starosta sboru 
zhodnotil činnost za rok 2016 a přednesl plán akcí na rok 2017. Po 
schůzi následovalo občerstvení a volná zábava.

Rozsvícení vánočního stromu v Přibyslavicích
První adventní neděli hasiči rozsvítili vánoční stromek, který každý 
večer krásně zdobil náves a zpříjemňoval tak celý vánoční čas. 

Všem občanům přejeme mnoho zdraví, štěstí a spokojenosti v no-
vém roce 2017.

Venclák Václav, Přibyslavice

SDH PŘIBYSLAVICE

Fotbalové aktuality
Jak jsem již informovala v předchozím vydání, náš fotbalový tým je 
na prvním místě v tabulce.  Aby si toto místo udržel, budou muset 
hráči vynaložit velké úsilí a bojovnost. Trenéři plánují různé formy 
tréninku. V únoru pojedou na čtyřdenní soustředění na hory, kde se 
budou věnovat zimním sportům. Jarní sezona se otevírá koncem 
března. Přesný termín bude upřesněn.

Vánoční zábava
Vánoční zábava proběhla 25.12.2016 v místním sále a skupina 
PUNC tu opět zahrála svoje staré, dobré hity. Oproti minulým ro-
kům byla účast o poznání menší.

Novoroční fotbálek
1.1. 2017 se sešli příznivci fotbalového sportu, aby si zahráli „ Novo-
roční fotbálek“. Toto setkání se stalo tradicí a probíhá každý rok vždy 
1. ledna ve 13.00. Je obdivuhodné, že se dokáží vyburcovat ke hře 
po silvestrovském veselí i na úkor nepříznivému počasí. 

Sedmý ročník turnaje ve stolním tenise
Táké turnaj ve stolním tenise v první polovině ledna se stal tradicí. 
Letošní ročník se uskutečnil 7.1.2017 v sále místního pohostinství. 
Od 11.00 byl prostor vymezen první kategorii do 15 let. Od 13.00 
hodin poměřili své dovednosti dospělí. Mile nás překvapila letošní   
účast v kategorii dětí, kde se zaregistrovalo jedenáct hráčů. Ve dru-
hé kategorii registraci potvrdilo 13 hráčů, z toho 2 ženy. Sponzoři 
akce Pohostinství Vlkaneč a Obecní úřad Vlkaneč.   
  
Výsledná tabulka:
1. kategorie
1. místo Miroslav Altmann - Vlkaneč
2. místo Lukáš Altmann - Kozohlody
3. místo Lukáš Volenec - Vlkaneč

2. kategorie
1. místo Luděk Vlach – Šebestěnice
2. místo Jarmil Zavadil – Havlíčkův Brod
3. místo Martin Výborný - Vlkaneč

Změna názvu spolku
V minulém roce naše organizace musela řešit několik změn a poža-
davků, které musely podstoupit všechny tělovýchovné spolky dle 
předepsaných podmínek. Velkou změnou je název spolku. Nyní se 
jmenujeme TJ SOKOL VLKANEČ z. s.  (z. s. – znamená zapsaný spolek) 

Bilancování v TJ
Dovolte mi u příležitosti 10.výročí Zpravodaje obce Vlkaneč trochu 
zavzpomínat. Zvláštní, jak ten čas nezadržitelně běží. Zarazilo mě, jak 
dlouhou dobu se této dobrovolné práci věnuji. V hlavě se mi promítá 
těch deset let a přemýšlím, co napsat. Má tato práce smysl?  Tuto otáz-
ku si pokládáme s ostatními členy výboru několikrát za rok. Posuďte 
sami.

Investice v TJ
Finanční prostředky se získávají velice obtížně a většina investic spol-
ku jde do fotbalového dění. Nákup dresů, platby rozhodčím, platby za 
hostování hráčů, údržba hřiště, pronájmy krytých hal a ploch s umě-

TJ SOKOL VLKANEČ

Juniorská kategorie turnaje ve stolním tenise
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lým povrchem v zimním období atd. Přesto se nám povedlo zainves-
tovat a částečně zrekonstruovat fotbalové kabiny. Byla zavedena ka-
nalizace, opravena klubovna, kuchyň, v domácích kabinách bylo 
položeno nové lino a udělán nový rozvod vody. Ve venkovních pro-
storech se opravilo oplocení a povrch na volejbalovém hřišti, osvět-
lení hřiště, rozšíření podia pro kapelu. Další drobné opravy.

Kultura a sport, relaxace
Posledních 10 let jsme si v našem spolku uspořádali různé akce. Nej-
větší úspěch měl “První ročník turnaje v malé kopané“. Zde se sešlo 
10 týmů ke hře a podpořit je přišla spousta fanoušků. Velký úspěch 
měla také oslava 30 let založení tělovýchovného spolku ve Vlkanči, 
která bohužel skončila předčasně díky nepříznivému počasí. Oslavy 
se tak proměnily v záchrannou akci spolků dobrovolných hasičů.

Přehled aktivit 
Fotbalový turnaj v malé kopané, derby Sparta x Slávie, střelecké sou-
těže, turnaje ve stolním tenise, letní volejbalové turnaje, pálení čaro-
dějnic, výlet do Dinoparku Vyškov, dětské karnevaly, cvičení žen a dí-
vek, sauna.

Stále slýchám od místních obyvatel, že se zde nic neděje. Pokud pro-
běhne nějaká akce, zúčastňují se jí stále stejní lidé. Smutné je, že už se 
navzájem občané obce neznají. Přijďte mezi nás s novými nápady.

Na závěr hodnocení bych chtěla poděkovat všem, kteří spolku pomá-
hají a aktivně pracují, bez nároku na odměnu. Do nového roku přeji 
všem čtenářům pevné zdraví, lásku a porozumění.

Martina Nováková, Vlkaneč

Rád bych vás seznámil u příležitosti desátého výročí vydávání Zpra-
vodaje obce Vlkaneč s děním mysliveckého spolku DIANA Vlkaneč 
za uplynulých deset let. Hlavní činností spolku je společný výkon 
práva myslivosti v najaté honitbě v souladu se schváleným plánem 
mysliveckého hospodaření a lovu a veřejně prospěšná činnost.

V minulém desetiletém období náš spolek  opustilo sedm členů, tři 
zemřeli a čtyři odstoupili na vlastní žádost. Naopak jsme přijali 
sedm nových členů. V současnosti má spolek 23 stálých členů. Z 
kulturních a společenských akcí každý rok pořádáme dětský den, 
Hubertskou zábavu a myslivecký ples. V roce 2013 jsme uspořádali 
k devadesátému výročí založení ČMMJ  a dvacátému výročí založe-
ní mysliveckého spolku DIANA Vlkaneč, slavnostní Hubertskou mši 
a posezení s harmonikami. Na žádost okresního mysliveckého spol-

MS DIANA VLKANEČ
ku Kutná Hora náš spolek zajišťoval sedm kynologických akcí (jarní 
zkoušky, podzimní zkoušky a naposledy Polabské derby ohařů). 
Také jsme uskutečnili několik zájezdů do vinných sklípků na Mora-
vu. Věnovali jsme se odchovávání, nákupu a následně vypouštění 
drobné zvěře do volné přírody. Bylo to 350 kachen divokých, 40 za-
jíců a 320 bažantů. Mnoho brigádnických hodin naši členové od-
pracovali v obecním lese na pálení klestí, údržbě, opravě a budová-
ní nových mysliveckých zařízení a myslivecké klubovny, na které 
jsme v loňském roce vyměnili střešní krytinu.

Na závěr bych tímto poděkoval jménem mysliveckého spolku obec-
nímu úřadu Vlkaneč za vstřícnost a spolupráci.

Vladimír Burian, Vlkaneč

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Ke dni 1. 1. 2017 má naše ZO 7 členů a 2 mladé chovatele. 
Během roku 2016 se naši členové zúčastnili 11 republiko-
vých a dvou velkých národních výstav s mezinárodní účastí. 
Na všech se umístili na prvních místech a vždy s maximálním 
počtem bodů. Na těchto výstavách získali 20 čestných cen a 
jednu velkou cenu za vítěznou kolekci. V srpnu se zúčastnili v 
Olomouci velké národní výstavy mláďat s mezinárodní účastí, 
z které si odvezli dvě čestné ceny.

Na velké národní výstavě (také s mezinárodní účastí) v Lysé 
nad Labem se opět výborně umístili a odvezli si opět dvě čest-
né ceny. Naše ZO se svými výsledky řadí mezi nejlepší na okre-
se. Ze samostatných akcí můžeme připomenout malé ukázko-
vé výstavky v červnu na letním festivalu v Dobrovítově 
a koncem srpna na dožínkách ve Vlkanči. Jako vyvrcholení 
konce chovatelské sezóny pořádáme každoročně 28. 12. od 
10.00 hod. v sále obecního úřadu v Dobrovítově slavnostní 
stolní bodování.

Před devíti roky jsme začínali velice skromně s několika přáte-
li z okolních spolků, dnes akce probíhala již v republikovém 
rozměru. Tentokrát jsme byli všichni tak trochu zaskočeni, 
když přijel předseda ústředního svazu a po skončení akce si 
vzal slovo a prohlásil, že o naší ZO již mnoho slyšel a jen samou 
chválu, a proto se rozhodl, ač nepozván, se o tom přesvědčit 
na vlastní oči. Dále prohlásil, že se mu ani nechce věřit, co tak 
malý spolek dokáže. Něco na tom asi bude, když sem vážili 
cestu i členové ČSCH z Jičína, Pravčic na Moravě, Milovic, Tře-
bechovic pod Orebem nebo např. z Liberce. Zúčastnilo se 43 

předních chovatelů z celé republiky a přivezli k ocenění 74 
špičkových jedinců. Zvířata byla na vysoké úrovni a posuzo-
vatel p. Čeněk Pozdník z Grunty u Kutné Hory měl velké sta-
rosti, aby posoudil a vybral opravdu ty nejlepší.

Bylo uděleno 6 čestných cen a ani zde jsme nepřišli zkrátka. 
Jednu z čestných cen získal náš nejmladší chovatel Oldík Vlach 
(7 let) za plemeno DsČRex (Dalmátinský strakáč Černý Krátko-
srstý). Při předávání ocenění a poháru za zvuku fanfár, které 
zajišťoval profesionální zvukař p. Merenus, zářily Oldíkovi oči a 
nevěřícně kroutil hlavou. Nakonec následovala chvilka napětí, 
kdy byl vybrán vítěz celé akce, který získá putovní broušený 
pohár Ing. Josefa Zadiny.

Pohár již podruhé za sebou bude putovat do Pravčic u Kromě-
říže po vybroušení jména Toma Červinky. Zvítězil s plemenem 
Hermelín bílý zakrslý modrooký, na které získal neuvěřitelných 
96,5 bodů. Po přátelském a veselém posezení popřál místní 
starosta p. Zeman všem mnoho úspěchů a zdraví v novém 
roce do další práce. Po 17. hodině se všichni vzájemně rozlou-
čili a s přáním, že se za rok opět sejdeme, se rozjeli do svých 
domovů. Po zhodnocení celého uplynulého období i této 
akce můžeme toto období považovat za celkem úspěšné. 

Do nového roku všem spoluobčanům hodně štěstí, zdraví 
a ohleduplnosti k druhým přejí chovatelé.

Josef Rejnek, Vlkaneč
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Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás prosíme, dota-
zy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.

Rybník Pálov má nového nájemce?

Ano, pan Vágner, který měl doposud rybník Pálov pronajatý, podal výpověď smlouvy a zastupitelstvo obce vyhlásilo záměr na proná-
jem. Jediným zájemcem na pronájem rybníku bylo Myslivecké sdružení DIANA Vlkaneč, které se ve svém návrhu zavázalo 1x ročně po-
řádat rybářské závody a kromě pravidelné údržby okolí rybníka, také umožní dětem chytání ryb bez poplatků. Cena nájemného byla 
stanovena symbolická 1,- Kč/rok.

Jaká byla letos bilance Tříkrálové sbírky?

 Tříkrálová sbírka se letos v našich obcích konala přímo na Tři krále v sobotu 6.1. 2017. Pořádala ji Charita České republiky za spolupráce 
místních farníků. Celkový výtěžek sbírky byl opět vyšší než předešlý rok a činil 19.377,- Kč. Ve Vlkanči se vybralo 11.579,- Kč, v Kozohlo-
dech 4.213,- Kč a v Přibyslavicích 3.585,- Kč. Všem, kdo přispěli na tuto charitu a pomáhali při organizaci sbírky, patří velký dík. 

Starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč

DOTAZY NA STAROSTU

 INZERCE 

CENY VODNÉHO A STOČNÉHO PRO ROK 2017

Cena vodného a stočného v obci je uplatňována jako cena jednosložková ve smyslu ustanovení zákona o vodovodech a kanalizacích 
pro veřejnou potřebu 274/2001 Sb. § 20. Cena vodného a stočného je cenou regulovanou věcně usměrňovanou a je stanovena v 
souladu se zákonem o cenách a s výměrem ministerstva financí, kterým se stanoví podmínky regulace. Ceny jsou uvedeny včetně 
15% DPH. Ceny jsou platné od 1.1. 2017.

Cena vodného od 1.1. 2017:     48,51 Kč/m3 s DPH
Cena stočného od 1.1. 2017:    39,93 Kč/m3 s DPH

FINANČNÍ ÚŘAD PRO STŘEDOČESKÝ KRAJ, ÚZEMNÍ PRACOVIŠTĚ V ČÁSLAVI 

informuje všechny daňové poplatníky, kteří budou za zdaňovací období 2016 podávat daňové přiznání k dani z příjmů fyzických 
osob, že v rámci služeb poskytovaných veřejnosti budou pracovníci územního pracoviště přítomni 

na Obecním úřadě ve Vlkanči 15.3.2017 od 13 do 17 hod.
V rámci těchto úředních hodin mohou daňoví poplatníci platně podat svá daňová přiznání, mohou získat pomoc při vyplnění daňo-
vého přiznání do příslušných formulářů. V průběhu této návštěvy na obci není možno zaplatit daň v hotovosti. 

1) Jak se pane Musílku Věnovance koncertovalo v roce 2016? Je náročné udržet kapelu pohromadě?
Dechová hudba Věnovanka absolvovala v roce 2016 celkem 28 vystoupení. Vzhledem k tomu, že v kapele máme partu super lidí, ze kterých ener-
gie přímo vyzařuje, jsme vše zvládli s bravurou. Práce s takovým kolektivem s sebou přináší samozřejmě mnoho radostí i starostí. Celkově mě to 
však dává další energii do práce a muziky.  Kdybych to shrnul, tak Věnovanka má za sebou 4 roky působení na dechovkové scéně a jsme opravdu rádi, 
že se naše publikum neustále rozrůstá, sbíráme vavříny a snažíme se oslovit i mladší publikum „moderní“ hudbou.

2) Jak jste se vy sám (Václav Musílek) dostal k dechové hudbě a proč zrovna dechovka?
U nás v rodině jsme vždycky měli nějakého toho muzikanta. Děda hrával na harmoniku, taťka na klavír a já jsem nejprve hrál na klavír, který mimo 
jiné stále máme přes půlku obýváku, ale v 10 letech jsem začal hrát v ZUŠ v Čáslavi na trubku a zůstalo mi to až dodnes. 

3) Kde vznikl název Věnovanka?
Název Věnovanka vznikl podle polky Antonína Žváčka - Věnovaná. V podstatě to bylo tak, že mi chyběla hra na trubku v době, kdy v Čáslavi zanikl 
mládežnický dechový orchestr, tak jsem si věnoval - Věnovanku. (úsměv)

VĚNOVANKA - TRADIČNÍ ČESKÁ DECHOVKA 
VYSTOUPÍ V ROCE 2017 I S JOSEFEM ZÍMOU
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PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ NA ÚNOR - DUBEN 2017
11. 2. 2017 Hasičský ples v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody, hraje Universum

4. 3. 2017 Oslava MDŽ v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody 

11. 3. 2017 Maškarní ples ve Vlkanči v místním pohostinství, pořádá SDH Vlkaneč, hraje NoBody

28. 4. 2017 Slet čarodějnic – ZŠ a MŠ Vlkaneč

30. 4. 2017 Pálení čarodějnic ve Vlkanči na fotbalovém hřišti, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposlední řadě 
i na internetových stránkách obce.

4) Jaký je věkový průměr muzikan-
tů Věnovanky?
Věkový průměr Věnovanky je - světe 
div se, čím dál nižší. V momentální 
chvíli je to pouhých 21 let.

5) Jaká je práce s tak mladými 
amatérskými muzikanty?
Práce s mladými lidmi je složitá, ale na-
plňuje mě. Nevyměnil bych jí za nic na 
světě a myslím, že i v naší interpretaci 
skladeb je cítit veliká práce, odhodla-
nost i pokora k dechové hudbě.

6) Jak často a kde zkoušíte?
Zkoušíme v ZUŠ v Čáslavi. Snažíme se 1x do týdne, i když ne vždy se to podaří. Tímto bych chtěl moc poděkovat městu Čáslav a ZUŠ za 
poskytnutí prostor pro zkoušení. Bez této podpory bychom si nemohli plnit sny a troufnu říct produkovat takto energickou muziku.

7) Má Věnovanka již nějaké úspěchy?
Ano, máme celkem 2 zlatá pásma z mezinárodního festivalu Vejvodova Zbraslav i ceny poroty za nejlépe provedenou skladbu či sólové 
výkony. Sám osobně však považuji za největší úspěch natočení CD Splněná přání. Dále pak pořádání pravidelných koncertů s celebri-
tou (Josef Vejvoda, Václav Hlaváček…) a letos se můžete těšit na pana Josefa Zímu!

12) Když se tak koukám na Věnovanku, tak si myslím, že dechová hudba jen tak nevymře, co myslíte?
Myslím si a pevně doufám, že ne! Pokud budeme všichni zdraví a budeme se navzájem podporovat a nic zásadního se nestane, tak se 
můžete těšit na spoustu dalších krásných písniček.

13) Máte nějaké podporovatele ve vašem regionu?
Naším největším podporovatelem jsou rodiče, město Čáslav a KOPOS KOLÍN a.s., za což jim moc děkujeme. Touto cestou bych chtěl 
požádat všechny čtenáře o podporu naší dechovky. Neváhejte a koukněte se na naše stránky www.venovanka.cz a budeme rádi za 
jakýkoliv příspěvek či podporu. 

14) Jaké jsou plány Věnovanky do budoucna, čeho byste ještě chtěli dosáhnout?
Plány jsou jednoduché: V roce 2017 vyrazit na největší evropský šampionát české a moravské dechovky konaný v Německu. Reprezen-
tovat zde Čáslav i celou Českou republiku.

15) Jaká jsou Vaše nejbližší vystoupení, kde Vás mohou posluchači slyšet?
Připravujeme především vystoupení dne 22. 04. 2017 od 17 hodin v Dusíkově divadle v Čáslavi spolu s Pepíčkem Zímou. Neváhejte 
a přijďte se na nás podívat a poslechnout si nádhernou dechovku v podání držitele ceny Thálie. Více informací o nás naleznete na 
www.venovanka.cz. Vstupenky objednávejte na tel: 327 312139 nebo 327300265. Děkujeme Vám všem za přízeň!

Marcela Sahulková


